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Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2025. március 26. napján 08:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Kracson Norbert bizottsági elnök      

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági tag       

Palicz István Endre bizottsági tag      

Antal Pál Péter bizottsági tag  

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag     

Szegedi Gyuláné bizottsági tag        

Dr. Esztergomy Zoltán bizottsági tag 

Suhanesz Péter bizottsági tag  

Dr. Ringer István bizottsági tag 

Schweitzer Tamás Zsolt bizottsági tag 

    

 A bizottsági ülésről távol voltak: 

Szőnyi István László bizottsági tag   

Lukács Tamás bizottsági tag  

Ródé Martin bizottsági tag 

Rózsa Tamás bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

 Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Szabadka Sándor az Equans Magyarország Kft. távhő üzletágvezetője 

Hidegh Lajos a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont megbízott igazgatója 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

Nyiri Péter alpolgármester 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Szabadka Sándor az Equans Magyarország Kft. távhő üzletágvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: dr. Koperveisz Eszter 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mivel 15 



2 
 

tagból 11 tag jelen van. A távollévők jelezték felé, hogy egészségügyi okok miatt nem tudnak 

jelen lenni az ülésen.  

Javasolta, hogy a zárt ülést vegyék előre, annak második napirendi pontját tárgyalják először, 

majd az első napirendi pontra térjenek rá.  

Szavazásra bocsátotta javaslatát. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta a zárt ülés 

napirendi pontok cseréjével történő tartását. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök megkérte a jelenlévőket, hogy aki a zárt ülésen való 

részvételre nem jogosult, hagyja el a termet, majd 8:05 órakor a nyílt ülést berekesztette. 

 

A nyílt ülés 10:15 órakor folytatódott. Az ülésterembe ekkor nem tértek vissza Csernai 

Ferencné, Dr. Ringer István, Schweizter Tamás Zsolt bizottsági tagok. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: ismét köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság továbbra is határozatképes, 

mivel 15 tagból 8 tag jelen van. Három bizottsági tag hivatalos ügyek intézése miatt a nyílt 

ülés kezdetén még nem tért vissza az ülésterembe. Megkérdezte, hogy van-e valakinek 

észrevétele, módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök az 

ülés napirendjét szavazásra bocsátotta.  

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 8 tagja, 8 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés 

napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés a közterületek elnevezésének és házszám-megállapításának 

szabályairól szóló 7/2023. (III.30.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról szóló 

13/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a közterületek rendjéről szóló 14/2023. (IV.26.) önkormányzati 

rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról szóló 

20/2023. (VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt 

kötelezettségek 2024. évi végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadására  

Előterjesztő: Szabadka Sándor távhő üzletágvezető, Equans Magyarország Kft. 

6. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város 2024-2029. évi Gazdasági, Fejlesztési 

Programjának elfogadására 
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 



3 
 

7. Előterjesztés a Magyar Bortemplom Gasztrokulturális Művészeti és Oktatási 

Alapítvány támogatására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

8. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

9. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának 

módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

10. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2024. évi működéséről 

szóló beszámoló elfogadására 
Előterjesztő: Hidegh Lajos megbízott igazgató 

11. Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

 Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés a közterületek elnevezésének és házszám-

megállapításának szabályairól szóló 7/2023. (III.30.) önkormányzati rendelet 

módosítására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. Javasolta, hogy amennyiben jegyző úr egyetért, az 

első négy napirendi ponthoz kapcsolódóan egyszerre ismertesse a kiegészítést, tekintettel arra, 

hogy mind a négy önkormányzati rendelet esetében magasabb szintű jogszabálynak történő 

megfelelés miatt szükséges a módosítás. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a tavalyi év végén a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei 

Kormányhivatal jelezte, hogy magasabb szintű jogszabálynak, a magyar építészetről szóló 

2023. évi C. törvénynek történő megfelelés érdekében a helyi rendeleteinkbe be kell vezetni a 

törvényben meghatározott közterület fogalmát, illetve a törvénynek megfelelően szükséges 

módosítani a meglévő fogalom-meghatározást. E kötelezettség teljesítését 2025. I. negyedévére 

vállaltuk és valamennyi, jelenleg a bizottság által tárgyalt rendeletmódosítás ennek érdekében 

szükséges. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közterületek 

elnevezésének és házszám-megállapításának szabályairól szóló 7/2023. (III.30.) önkormányzati 

rendelet módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.  

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 8 tagja 8 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

18/2025. (III.26.) határozata 

a közterületek elnevezésének és házszám-megállapításának szabályairól szóló 7/2023. 

(III.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közterületek 

elnevezésének és házszám-megállapításának szabályairól szóló 7/2023. (III.30.) önkormányzati 

rendelet módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.  

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos 

eljárásról szóló 13/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

10:20 órakor Csernai Ferencné és Dr. Ringer István bizottsági tagok visszatértek az 

ülésterembe. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: az első napirendi pontnál dr. Terdik Sándor jegyző úr által 

elmondottak jelen előterjesztésre is vonatkoznak. 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közterület-használat 

engedélyezésével kapcsolatos eljárásról szóló 13/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelet 

módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.  

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 10 tagja 10 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

19/2025. (III.26.) határozata 

a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról szóló 13/2023. (IV.26.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közterület-használat 

engedélyezésével kapcsolatos eljárásról szóló 13/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelet 

módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.  

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés a közterületek rendjéről szóló 14/2023. (IV.26.) 

önkormányzati rendelet módosítására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: az első napirendi pontnál dr. Terdik Sándor jegyző úr által 

elmondottak jelen előterjesztésre is vonatkoznak. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közterületek rendjéről 

szóló 14/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelet módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak 

szerint alkossa meg.  
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S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 10 tagja 10 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

20/2025. (III.26.) határozata 

a közterületek rendjéről szóló 14/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közterületek 

rendjéről szóló 14/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelet módosítását a rendelet-tervezetben 

foglaltak szerint alkossa meg.  

 

4. Napirendi pont: Előterjesztés a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység 

ellátásáról szóló 20/2023. (VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: az első napirendi pontnál dr. Terdik Sándor jegyző úr által 

elmondottak jelen előterjesztésre is vonatkoznak. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a köztisztasági feladatokkal 

összefüggő tevékenység ellátásáról szóló 20/2023. (VI.28.) önkormányzati rendelet módosítását 

a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.  

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 10 tagja 10 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

21/2025. (III.26.) határozata 

a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról szóló 20/2023. (VI.28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a köztisztasági 

feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról szóló 20/2023. (VI.28.) önkormányzati 

rendelet módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg.  

 

5. Napirendi pont: Előterjesztés a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós 

szerződésében foglalt kötelezettségek 2024. évi végrehajtásáról szóló tájékoztató 

elfogadására  
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Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte Szabadka Sándor urat, az Equans 

Magyarország Kft. távhő üzletágvezetőjét. Megkérdezte, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója 

az előterjesztést illetően. 

Szabadka Sándor távhő üzletágvezető: minden évben nyújt be beszámolót, ugyanazt a 

struktúrát követi a beszámoló felépítése, mint a korábbi években, de kicsit kiegészítve. Két 

dolgot szeretne kiemelni. A geotermikus fejlesztéssel kapcsolatban Sárospatak – 

Sátoraljaújhely vonatkozásában sem gazdaságilag, sem geológiai, sem műszaki szempontból 

nincs érdekellentét a két rendszer között. A sárospataki termálvíz felhasználás idegenforgalmi 

és balneológiai célú, a sátoraljaújhelyi pedig gazdasági célú felhasználást jelent, tehát ez 

távfűtést és a gazdasági társaságok számára történő hőhasznosítást jelent alapvetően. Más 

bázisra épül, más adottságok alapján történik a kitermelés. Sátoraljaújhelyen van néhány 

megkezdett, félbehagyott olyan fejlesztésük, amelyeket idén terveznek befejezni. Ilyen például 

a Korányi lakótelepen és a Vasvári tömbben a távhővezetékek cseréje, így minden második 

évben tudnak egy-egy szakaszt cserélni. Várják annak a lehetőségét, amikor egy nyár folyamán 

akár az egész rendszer cseréje megoldható. 

 

Schweitzer Tamás Zsolt bizottsági tag 10:27 órakor visszatért az ülésterembe. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Vélemények következtek: 

  

Csernai Ferencné bizottsági tag: nagy örömmel fogadta, hogy várhatóan elkészül a Korányi 

lakótelep távhővezeték-cseréje. Ez biztonsági szempontokból is fontos, hiszen régóta kiásott 

munkaárkok vannak a területen, emellett pedig a fűtés szempontjából is fontos.  

 

Szabadka Sándor távhő üzletágvezető: szerencsés egybeesése a körülményeknek, hogy 

jelenleg további épületfelújítás is zajlik a Korányi lakótelepen, így a távhővezeték cseréjét 

annak reményében tudják elvégezni, hogy a további rácsatlakozás is lehetséges lesz bővülés 

esetén. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi távhő 

rendszer koncessziós szerződésében foglalt kötelezettségek 2024. évi végrehajtásáról szóló 

tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 11 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

22/2025. (III.26.) határozata 

a sátoraljaújhelyi távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt kötelezettségek 2024. 

évi végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi 
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távhő rendszer koncessziós szerződésében foglalt kötelezettségek 2024. évi végrehajtásáról 

szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

Szabadka Sándor távhő üzletágvezető 10:32 órakor távozott. 

6. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város 2024-2029. évi Gazdasági, 

Fejlesztési Programjának elfogadására 
 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, van-e szóbeli 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója. 

Vélemények következtek: 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: az előterjesztésből megismerhették a város 5 éves 

fejlesztési terveit. Amennyiben az anyagban szereplő fejlesztési lehetőség adódik, akár 

pályázati forrás bevonásával, természetesen arra is nyitottak. A tervek érintenek a turizmuson 

keresztül a közterületek fejlesztéséig sok mindent. Remélhetőleg a tervekből több mindent meg 

tudnak majd valósítani. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város 

2024-2029. évi Gazdasági, Fejlesztési Programját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja 

el. 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 10 igen, 1 nem szavazat mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

23/2025. (III.26.) határozata 

Sátoraljaújhely Város 2024-2029. évi Gazdasági, Fejlesztési Programjának elfogadásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város 

2024-2029. évi Gazdasági, Fejlesztési Programját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja 

el. 

7. Napirendi pont: Előterjesztés a Magyar Bortemplom Gasztrokulturális Művészeti és 

Oktatási Alapítvány támogatására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, van-e szóbeli 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója. 

 

Vélemények következtek: 
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Kracson Norbert bizottsági elnök: elindult az alapítvány működése és a költségvetésben is 

célzottan tervezték részükre a támogatást, ennek első részlete lehívásáról szól az előterjesztés. 

Reményeit fejezte ki azzal kapcsolatban, hogy a jövőben a Bortemplom saját forrásokkal is fog 

rendelkezni. 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magyar Bortemplom 

Gasztrokulturális Művészeti és Oktatási Alapítványt 10.000.000 Ft-tal támogassa. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 8 igen, 1 nem szavazat, 2 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

24/2025. (III.26.) határozata 

a Magyar Bortemplom Gasztrokulturális Művészeti és Oktatási Alapítvány 

támogatásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magyar Bortemplom 

Gasztrokulturális Művészeti és Oktatási Alapítványt 10.000.000 Ft-tal támogassa. 

 

Hatalmazza fel a polgármestert a támogatói okirat aláírására. 

 

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet Alapító 

Okiratának módosítására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, van-e szóbeli 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. Javasolta, hogy amennyiben jegyző úr egyetért, a 

8. és 9. napirendi ponthoz kapcsolódóan egyszerre ismertesse kiegészítését, tekintettel arra, 

hogy mindkét esetben törvény erejénél fogva szükséges az alapító okiratok módosítása. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a kormányzati funkciók és államháztartási szakágazatok 

osztályozási rendjéről szóló 15/2019. (XII. 7.) PM rendelet 2025. január 1-jével változott. A 

változás a kormányzati funkciók megnevezését vagy számát érinti, emiatt szükséges több 

intézmény esetében is módosítani az alapító okiratot. A Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 

esetében az Alapító Okiratban szereplő 042180 kormányzati funkció megnevezése került 

módosításra. A 042181 számú, Kóbor állatokkal kapcsolatos feladatok elnevezésű kormányzati 

funkciót szükséges az Alapító Okiratban rögzíteni, továbbá a 096025 kormányzati funkció 

megnevezése is változott a legutóbbi módosítás óta, így ennek átvezetése is indokolt. A Magas-

hegyi Turisztikai és Sportközpont főtevékenységének államháztartási szakágazati besorolása 

tekintetében a szakágazat megnevezése változott. 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a fenntartásában működő 
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Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet Módosító Okiratát, valamint a módosításokkal egységes 

szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát a határozat mellékletében foglaltak szerint hagyja jóvá. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 11 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

25/2025. (III.26.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet Alapító Okiratának módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a fenntartásában 

működő Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet Módosító Okiratát, valamint a 

módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát a határozat mellékletében 

foglaltak szerint hagyja jóvá. 

 

 

Hatalmazza fel a polgármestert a Módosító Okirat aláírására. 

Hívja fel a jegyzőt, hogy a módosítás átvezetése céljából a Magyar Államkincstár Borsod-

Abaúj-Zemplén Vármegyei Igazgatóság részére a szükséges dokumentumok megküldéséről 

gondoskodjon. 

 

9. Napirendi pont: Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító 

Okiratának módosítására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: a 8. napirendi pontnál dr. Terdik Sándor jegyző úr 

ismertette a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának módosítására 

vonatkozó kiegészítését is. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a fenntartásában működő 

Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Módosító Okiratát, valamint a módosításokkal 

egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát a határozat mellékletében foglaltak szerint hagyja 

jóvá. 

 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 11 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

26/2025. (III.26.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának módosításáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a fenntartásában 

működő Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Módosító Okiratát, valamint a 

módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát a határozat mellékletében 

foglaltak szerint hagyja jóvá. 

 

 

Hatalmazza fel a polgármestert a Módosító Okirat aláírására. 

Hívja fel a jegyzőt, hogy a módosítás átvezetése céljából a Magyar Államkincstár Borsod-

Abaúj-Zemplén Vármegyei Igazgatóság részére a szükséges dokumentumok megküldéséről 

gondoskodjon. 

 

10. Napirendi pont: Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2024. évi 

működéséről szóló beszámoló elfogadására 
 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, van-e szóbeli 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Hidegh Lajos megbízott igazgató úr egyéb hivatali elfoglaltsága 

miatt nem tud jelen lenni az ülésen. Egyéb kiegészíteni valója nincs az előterjesztéshez 

kapcsolódóan. 

 

Vélemények következtek: 

 

Palicz István Endre bizottsági tag: szeretné javasolni, hogy a következő évi beszámolóban 

kerüljenek pontosításra a sísport kapcsán szerepeltetett adatok, információk a Sátoraljaújhelyi 

Lexikon 356. oldalával összhangban. Néhány kifejezés esetében pedig javasolná, hogy a 

magyar nyelv szabályainak megfelelően, magyar nyelven kerüljön megfogalmazásra, mint 

például centrum kifejezés helyett a központ kifejezés szerepeljen majd a beszámolóban. A 

2024. évi beszámolót ilyen formában el tudja fogadni. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a beszámolót ők állították össze, voltak nehézségeik, mert az 

igazgató távozását követően több középvezető is távozott a Kalandparkból, nehéz volt minden 

információt megszerezni. A pénzügyi dolgokra fókuszáltak, ezért lehet, hogy nem korhű, a 

történelemnek pontosan megfelelő adatot tartalmaz. Köszönettel tartozik a kollégáinak a 

beszámoló összeállításába fektetett munkájukért. A beszámoló a Kalandpark éves 

tevékenységét hivatott bemutatni. 

 

10:48 órakor Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag elhagyta az üléstermet. 

 

Palicz István Endre bizottsági tag: javaslata nem von le az elkészítésbe fektetett munka 

értékéből, egy apró változtatást javasolt, melyet a következő beszámolóban kér javítani. 

Valóban köszönet illeti azok munkáját, akik ezt az anyagot ebben az időszakban, jelen 

körülmények között összeállították. 

 

10:49 órakor Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag visszatért az ülésterembe. 

 

Vélemények következtek: 
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Kracson Norbert bizottsági elnök: várhatóan április 1-jével munkába áll az új igazgató. A 

beszámolóból is látható, hogy a jövőben milyen feladatai lesznek annak érdekében, hogy a 

következő évi beszámolóban sokkal kedvezőbb számokat láthassanak. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai 

és Sportközpont 2024. évi működéséről szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint 

fogadja el.   

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 10 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

27/2025. (III.26.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2024. évi működéséről szóló beszámolójának 

elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpont 2024. évi működéséről szóló beszámolóját az előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el.   

 

11. Napirendi pont: Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend 

felülvizsgálatára 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte Jánosi Attila osztályvezető urat, megkérdezte, 

hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéshez kapcsolódóan. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: nem volt kiegészíteni valója. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: elsőként tárgyalandó a Sátoraljaújhely, Erdős Imre utca- 

Jókai utca csomópontjához 1 db „ÁLLJ! Elsőbbségadás kötelező” közúti jelzőtábla kihelyezése 

és a hozzá tartozó kötelező megállás helyét jelző útburkolati jel felfestése. A javaslat autós 

oktatótól érkezett. Megkérdezte, hogy az oktató többük javaslatát tolmácsolta-e. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: az RCZ-Hegyalja Autós és Motoros Iskola tulajdonosai hivatalos 

levélben fordultak a Városüzemeltetési- és Közterületfelügyeleti Osztályhoz. Javaslataik a 

közlekedés biztonságának növelése szempontjából fontosak, hiányzó közlekedési táblák 

kihelyezésére irányulnak. Ez nem csupán a tanuló gépjárművezetők, hanem minden 

gépjárművezető biztonságosabb közlekedését szolgálja. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Erdős 
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Imre utca - Jókai utca kereszteződésében 1 db „ÁLLJ! Elsőbbségadás kötelező tábla” 

kihelyezéséhez és a kötelező megállás helyét jelző útburkolati jel felfestéséhez. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 10 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

28/2025. (III.26.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Erdős 

Imre utca - Jókai utca kereszteződésében 1 db „ÁLLJ! Elsőbbségadás kötelező tábla” 

kihelyezéséhez és a kötelező megállás helyét jelző útburkolati jel felfestéséhez. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: következő tárgyalandó forgalmi rend a Sátoraljaújhely, 

Kisfaludy utca- Berecki utca csomópontjához 1 db „Útkereszteződés alárendelt úttal” közúti 

jelzőtábla kiegészítő táblával történő kihelyezése. 

 

Kérdések következtek: 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: megkérdezte, hogy a Kisfaludy utcáról „ÁLLJ! Elsőbbségadás 

kötelező tábla” vagy „Elsőbbségadás kötelező tábla” van-e kihelyezve. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: behajtani tilos tábla van kihelyezve. 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: akik a FESTO felől érkeznek, a Kisfaludy utcáról egyenesen 

haladva körültekintés nélkül felhajtanak a Berecki útra, nem veszik figyelembe, hogy a 

főútvonal merre halad. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: „Elsőbbségadás kötelező tábla” van kihelyezve, az előterjesztés 

egy kiegészítő tábla kihelyezéséről szól. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: ez ráadásul egyirányú utca, ahonnan balra és egyenesen is 

lehet fordulni. Balra is van egy „Elsőbbségadás kötelező tábla”. Jobbra pedig egy kb. 4 méteres 

oszlop tetején van egy „ÁLLJ! Elsőbbségadás kötelező tábla”, ami nagyon magasan van, 

nehezen látható. Ezt érdemes lenne lentebb elhelyezni, kopott is a tábla. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Kisfaludy 

utca - Berecki utca kereszteződésében 1 db „Útkereszteződés alárendelt úttal” KRESZ tábla és 

a hozzá tartozó kiegészítő tábla kihelyezéséhez. 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 11 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

29/2025. (III.26.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, 

Kisfaludy utca - Berecki utca kereszteződésében 1 db „Útkereszteződés alárendelt úttal” 

KRESZ tábla és a hozzá tartozó kiegészítő tábla kihelyezéséhez. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: következő tárgyalandó forgalmi rend Sátoraljaújhely, 

Tompa utca- Báthory utca kereszteződésében 2 db „Útkereszteződés alárendelt úttal” közúti 

jelzőtábla kiegészítő táblával történő kihelyezése, amely a Máltai Szeretetszolgálat környékét 

érinti. A piac felől és a Báthory utcáról érkezők számára is kihelyezésre kerülne 1-1 

„Útkereszteződés alárendelt úttal” közúti jelzőtábla kiegészítő táblával. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Tompa 

utca - Báthory utca kereszteződésében 1-1 db „Útkereszteződés alárendelt úttal” KRESZ tábla 

és a hozzá tartozó kiegészítő tábla kihelyezéséhez. 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 11 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

30/2025. (III.26.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Tompa 

utca - Báthory utca kereszteződésében 1-1 db „Útkereszteződés alárendelt úttal” KRESZ tábla 

és a hozzá tartozó kiegészítő tábla kihelyezéséhez. 

Kracson Norbert bizottsági elnök: utolsó tárgyalandó forgalmi rend Sátoraljaújhely, 

Martinovics utca– Honvéd utca kereszteződéséhez „Elsőbbségadás kötelező” közúti jelzőtábla 

kihelyezése. 

 

Vélemények következtek: 

 

Palicz István Endre bizottsági tag: sajnálatát fejezte ki azzal kapcsolatban, hogy az érintett 

képviselők nem voltak jelen a bejáráson. A tábla kihelyezésével nem ért egyet, véleménye 

szerint rossz helyen lesz. A Martinovics utca felől érkezők nem fogják látni a táblát, jóval 

kintebb kellene azt elhelyezni. A légifotókon is látható, hogy a kereszteződésben tiltott módon 

több autó is parkol, ezt a magatartást kellene először megszüntetni. 
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Jánosi Attila osztályvezető: az útügyi műszaki előírások rendelkeznek arról, hogy a 

kereszteződéstől milyen távolságra kell a táblát elhelyezni. Tábla kihelyezése nélkül a jobbkéz-

szabályt kellene alkalmazni. 

 

Palicz István Endre bizottsági tag: szükség van a táblára, csak nem oda kellene elhelyezni. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a kihelyezésnél figyelembe fogják venni ezt az igényt. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: összefoglalva megállapította, hogy indokolt a tábla 

kihelyezése, kérte osztályvezető urat, hogy ennek időpontját majd képviselő úrnak jelezzék, 

hogy jelen tudjon lenni és meg tudják nézni, hogy javaslata szerint hová kell elhelyezni a táblát. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Honvéd 

utca- Martinovics utca kereszteződésében ,,Elsőbbségadás kötelező” közúti jelzőtábla 

kihelyezéséhez. 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 11 tagja 11 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

31/2025. (III.26.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Honvéd 

utca- Martinovics utca kereszteződésében ,,Elsőbbségadás kötelező” közúti jelzőtábla 

kihelyezéséhez. 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte Jánosi Attila osztályvezető urat, hogy a 

Rendelőintézet és a gyógyszertár közé kihelyezni tervezett tükör kapcsán a kórháztól sikerült-

e beszerezni a hozzájárulást. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: megérkezett a hozzájárulás, részükről nem lesz akadálya a tükör 

kihelyezésének. A következő bizottsági ülésre elő fogják készíteni a forgalmi rend változásról 

szóló előterjesztést.  

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját és a nyílt ülést 11:05 órakor bezárta. 

 

 

 

K.m.f. 

 

Palicz István Endre sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő  

Kracson Norbert sk. 

Bizottsági elnök 
 


